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V ce lorepublikové soutěži Dobrá psí duše zvítězila v ka tegorii Městský ú tu lek Eva Vohán- 
ková, k te rá  už něko lik  le t vede psí ú tu le k  v C iboušově. Pod je jím a  rukam a doslova 
rozkve tl a má jednu  z nejlepších pověstí v republice. I d íky suverénn í podpoře k lášte- 
reckých získala ne jvíc bodů napříč ka tego riem i. Cena byla předána v Brně. G ra tu lu jem e 
a děku jem e za výbornou  reprezentac i našeho m ěsta.
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Představujem e p ro jek ty  

Společně pro Klášterec

7  &  aktuálně
Z klášterecké radnice 

a Okounova

8  &  rozhovor s...
Marií Prebslovou

1 0  &  kultura
Knihovna -  co se to děje...

A PROČ?
Pozvánka na pietni akt a křest 

knihy Návrat do rodného 
města

1 1  &  kultura
Zveme na Klášterecké divadelní 

žně
Klášterecké patchworkářky se 

představují
Jeseňští si užili hojnost 

dýňobraní

1 2  <2? pro rodinu
Pro jekt START zam ířil do finá le
Pro jekt podporu jem e ta len ty  

GSOŠ

1 3  «SP pro rodinu
Vítání občánků
Mezigenerační setkávání 

seniorů s dětm i pokračuje

1 4  &  pohled do historie
100 le t od založení 

sam ostatného 
československého státu

1 5  <2 ? tip  na výlet
Vápenka v Kovářské se na ja ře  

o tevře návštěvníkům

1 6  &  sport
Fotbalový tým  Rašovicje 

po 7 kolech na 3. pozici
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Vážení Klášterečtí,
tak jsme na 
konci října. 
V jeho první 

J л  polovině pro
běhly volby jak 

' ~  do zastupitel
stva našeho 
města, tak do 

Senátu Parlamentu ČR. Zvolili 
jsme si nové zastupitele na další 
čtyřleté období. Rád bych podě
koval za projevenou důvěru, 
každého hlasu si velmi vážím, 
v naší práci budeme nadále 
pokračovat. „Vládu" našeho 
města brzy určí ustavující 
zastupitelstvo. Účast v komu
nálních volbách byla mírně 
vyšší oproti minulým komunál
ním volbám, a tak se snad blýs
ká na lepší časy -  mám na mysli 
zájem o věci veřejné v našem 

'■'městě. Senátní volby, zejména 
druhé kolo, na tom byly s účastí 
podstatně hůře.
Jsem rád, že díky Vaší aktivitě 
máme i více námětů do pro
jektu „Společně pro Klášterec". 
I tady je zřejmé, že se vydá
váme správnou cestou.
Na začátku října jsme se také 
setkali se zástupci sportovců 
našeho města. Zhodnotili jsme 
společně uplynulé období a dis
kutovali o budoucnosti sportu 
v Kláštere! a též aktuálně o nej
větší stavbě ve městě, rekon
strukci sportovního areálu. 
Škoda, že se setkání neúčastnili 
ti, jichž se tato akce týká nej
více, zástupci fotbalu ve městě. 
Přitom jsou příjemci třetích nej- 
vyšších dotací do sportu ze 
strany města. Naopak mi udě
lali radost atleti z TJ Klášterec 
nad Ohří uspořádáním tradiční 
akce v našem zámeckém par
ku. Letos se „Běh zámeckým 
parkem" podařil i díky nádher
nému babímu létu.
Nyní nás čekají oslavy 100. 
výročí československé republi
ky. Probíhající výstavu „Osu
dové osmičky" v galerii Kryt 
snad připomínat nemusím. 
Sváteční neděli 28. října pak 
zahájíme tradičně pietním 
aktem na našem hřbitově 
a následně na zámku v rene
sančním sále, kde představíme 
knihu klášterecké rodačky 
Marie Prebslové. Tradičně také 
začnou Klášterecké divadelní 
žně.
Těším se na setkání s Vámi. 
Štefan Drozd, starosta města


